
       

 

 

 
 

 
 

  
 
 

 

E-Mail TELEFON ADRESS Org Nr Bankgiro  
info@skidor.com +46 (0)23 874 40 Riksskidstadion, SE-791 19 Falun 802003-0287 720-7699 www.skidor.com 

 

2010 11 03 

 

Protokoll från Alpint rådsmöte nr 2 i Sölden 22-24 oktober 2010 

 

Närvarande:  Niklas Carlsson 

  Ulrika Svensson 

  Karin Sundberg 

  Lasse Kjällberg 

  Tom Pietilä 

  Lars Melin 

  Ulf Lidberg 

  Ulf Olofsson 

  Janne Klein 

  Martin Söderberg 

 

 

 

Barn- och Ungdoms tävlingssystem 

 

 Förutsättningar för utveckling av ungdomstävlingar i Sverige.  

o FIS höjer ungdomsåldern med ett år 2012-2013, där beslut tas i 

juni 2011.  

o Tävlingarna ska vara anpassade till de olika förutsättningarna i 

Sverige.  

o Tävlingssystemet aviserar viljeyttring, vid vilken ålder som man 

börjar tävla och på vilken nivå, när tävlingarna startar på 

säsongen.  

o Tävlingssystemet skall vara en ”levande” fråga, processen med att 

utveckla ska fortgå kontinuerligt. 

 

 Barn- och ungdomsgruppen 

o Barn- och ungdomsgruppen blir referensgrupp i processen för att 

säkerställa delaktighet i åtgärdsplan. 

 

 Implementering av nytt system 

o Rådet diskuterade om en presentationsturné region/distrikt/klubb. 

Viktigt med tydlighet i denna fråga gentemot Skid-Sverige. Tas 

vidare på nästa möte.  

 

 Övergripande syfte 

o Sverige ska få både fler och bättre alpina skidåkare. 

o Bäst i världen alla på snö 

o Det krävs olika insatser för att få fler skidåkare respektive bättre 

skidåkare.  
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 Tävlingar 

o Diskussion om att Distrikten ska ges ett större ansvar för 

tävlingssystemet. Tas vidare på nästa möte.  

o Rådet diskuterade att dispenser om möjligt helt försvinner från 

tävlingsreglerna, lika för alla regioner.  

o Diskussion om att genomföra rekryteringstävlingar på lokal nivå. 

Rekryteringstävlingar riktar sig till alla även de utan 

klubbtillhörighet. Kan köras i samarrangemang med anläggningen, 

annan förening. Tas vidare till barn- och ungdomsgruppen för 

beslut på nästa möte.  

 

 Värderingar 

o Diskussion kring att ha utbildning i klubbar av etik, moral och 

värderingar efter RF’s riktlinjer bör ses över. Självsanering i 

klubbarna vad gäller tävling/träning 

 

Förslagen lagda av rådet gällande Barn- och ungdomstävlingssystemet kommer 

den 8 december att diskuteras på Barn- och ungdomsgruppens möte för att sedan 

tas beslut på Alpina rådets nästa möte den 14 december.  

 

 

Nationell verksamhet 

 

 Gymnasierna 

o Diskussioner om hur kommunikationen mellan gymnasier samt 

kommunikationen mellan gymnasier och skidförbundet ska 

fungera. Viktigt att det fungerar bra, RIG måste samarbeta för att 

bäst ta tillvara de bästa åkarna.  

o Synpunkter på att eftergymnasiala utbildningar ska bli mer flexibla 

utifrån det skolsystemet som finns. 

o Förlag på att föra frågorna vidare till nästa möte.  

 

 Nationalarena 

o Överens om att nationalarenan i Åre ska bli en levande arena som 

är tillgänglig både kommersiellt och för klubbar/distrikt.  

 

 Nationell organisation 

o Rådet är överens om att prioriterade områden för nationell 

organisation är (utan inbördes ordning): 

 Rekrytering 

 Utbildning 

 Region/Distrikt/Klubb 

 Skidgymnasier 

o Diskussioner fördes för nästa steg inom utbildning, att förstärla 

stegutbildningen med utbildning på klubbnivå så att 

kärnverksamheten inom klubben är utbildning.  
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o Beslut om att utbildningsansvarig på skidförbundet ska vara med 

på alpint rådsmöte i januari. 

 

 

Vid pennan, Ulrika Svensson  

Vid frågor gällande ovanstående, vänligen kontakt oss! 

 

Ulrika Svensson 

ulrika.svensson@skidor.com  

070 681 2005 
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